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Protokół nr VII/2024 

z obrad Sesji Rady Gminy Borzęcin 

z dnia  30 grudnia  2024 

 

 

 

 

Ad 1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Kossoń o godz. 9.00 otworzył VII – ą sesję Rady Gminy 

Borzęcin witając Radnych, Pana Wójta, Panią Skarbnik oraz wszystkich oglądających nasze 

obrady.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż obrady sesji Rady Gminy Borzęcin 

Jednocześnie informuję, iż dzisiejsze obrady sesji Rady Gminy Borzęcin są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Zgodnie z ustawą z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym, osoby, które pozostają na sali wyrażają zgodę na 

transmisję oraz rejestrację. Transmisja obrad jest dostępna w sieci Internet, natomiast 

nagrania z sesji będą dostępne w aplikacji eSesja. Osoby, które pozostają na sali wyrażają 

zgodę na transmisję oraz rejestrację.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 i 2 do protokołu. 

Obecni: 

1. Anna Choczyńska 

2. Sylwia Ducinowska 

3. Oliwier Hynek 

4. Justyna Jędryka 

5. Leszek Kasjaniuk 

6. Paulina Kobyłecka 

7. Marek Kossoń 

8. Joanna Krzanowska 

9. Beata Małek 

10. Grzegorz Małek 

11. Aleksandra Michalec 

12. Paweł Oleksyk 

13. Maria Pilarska 

14. Andrzej Rędzina 

15. Tadeusz Żurek 

 

 Ad 2. Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś propozycje, bądź zmiany w kwestii porządku 

obrad, który został przesłany w zawiadomieniach, stanowi zał. nr 3 do protokołu, jak niżej.  

Nikt nie zgłaszał.  

3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta. 

5) Podjęcie uchwał w sprawach: 
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a) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 2322, położonej 

w obrębie Przyborów,  

b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach nr 5098,5099, 

5100,  położonych w obrębie Borzęcin,   

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 6903/16,  

położonej w obrębie Borzęcin,   

d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 233, położonej w 

obrębie Waryś,  

e) planu pracy Rady Gminy Borzęcin na rok  2025, 

f)     planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin, 

g) planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Borzęcin, 

h) planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Borzęcin,  

i)     wprowadzenia procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania 

działań następczych, 

j)     zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok,   

k) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin na lata 2024-2037,  

l)     podjęcia uchwały budżetowej Gminy Borzęcin na rok 2025: 

-  zapoznanie radnych z autopoprawką i odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

-  odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie Zespół w Tarnowie, 

 - odczytanie propozycji zmian projektu budżetu gminy zaakceptowanych przez Komisję  

    Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia Rady Gminy Borzęcin, 

- głosowanie  autopoprawki,  

- głosowanie projektu uchwały budżetowej Gminy Borzęcin na 2025 rok przedłożonej przez  

  Wójta  Gminy, 

 m) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borzęcin: 

-  zapoznanie radnych z autopoprawką i odczytanie projektu uchwały WPF, 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie Zespół w Tarnowie, 

- głosowanie autopoprawki,   

-  głosowanie projektu uchwały WPF Gminy Borzęcin na lata 2025-2037.  

  6)  Wolne wnioski. 

  7)  Zamknięcie obrad sesji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Zgodnie z informacją zawartą w zawiadomieniu o sesji, protokół z ostatniej sesji był wyłożony 

do wglądu u pracownika ds. obsługi Rady. Każdy mógł zapoznać się z treścią protokołu. 

Zapytano czy do treści protokołu są jakieś uwagi. Nikt nie zgłaszał. 

Zaproponowano przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji, bez odczytywania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:  ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż protokół został przyjęty jednogłośnie.  

  

Ad 4. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta. 

 

Panie Przewodniczący, Panie, Panowie Radni, Sołtysi, Szanowni Państwo… 

Ostatnia sesja odbyła się 18.11.2024  w tym czasie zrealizowano: 

 

Zakup trzech wozów strażackich ratowniczo – gaśniczych z napędem niskoemisyjnym 

na potrzeby jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Borzęcin 

(Bielcza, Łęki, Przyborów) 

W dniu 25.11.br. dokonano odbioru fabrycznie nowego pojazdu strażackiego, tj. średniego 

wozu ratowniczo-gaśniczego z napędem niskoemisyjnym dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Łękach.  Wartość  samochodu wraz z wyposażeniem wyniosłą 1 957 705,00 zł. 

- Samochód dla OSP Przyborów - ciężki wóz strażacki ratowniczo-gaśniczego z napędem 

niskoemisyjnym odebrano w dniu 04.09.2024 r. Wartość samochodu wraz z wyposażeniem 

wyniosła 2 184 972,00 zł. 

- Samochód dla OSP Bielcza - średni wóz strażacki ratowniczo-gaśniczego z napędem 

niskoemisyjnym odebrano w dniu 03.10.2024 r. Wartość  samochodu wraz z wyposażeniem 

wyniosła 1 826 550,00 zł. 

Całkowita wartość dostawy wyniosła 5 969 227,00 zł, w tym dofinasowanie z Programu 

Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 4 930 000,00 zł, zaś wkład 

własny Gminy Borzęcin 1 039 227,00 zł. 

Opracowanie dokumentacji projektowej na budowę chodnika z kanalizacją deszcz 

ową przy drodze wojewódzkiej nr 964 odc. 550 w km 2+650 – 3+190 w miejscowości 

Borzęcin (sołectwo Borzęcin Dolny). 

W dniu 27.11 podpisano umowę na  opracowanie dokumentacji projektowej na budowę 

chodnika z kanalizacją deszczową przy drodze wojewódzkiej nr 964 odc. 550 w km 2+650 – 

3+190 w miejscowości Borzęcin (sołectwo Borzęcin Dolny). Koszt opracowania dokumentacji: 

59 630,40 zł.  

W dniu 06.12.2024r. podpisano umowę na kompleksową dostawę gazu ziemnego 

(sprzedaż i dystrybucja) na potrzeby obiektów stanowiących własność Gminy Borzęcin. 
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W dniu 06.12 podpisano umowę na kompleksową dostawę gazu ziemnego (sprzedaż i 

dystrybucja) na potrzeby obiektów stanowiących własność Gminy Borzęcin. Dostawcą gazu w 

roku 2025 będzie PGNIG.  

Przebudowa drogi wewnętrznej „IGLOOPOL” w Przyborowie 

W dniu 13.12 br. dokonano odbioru zadania pn. „Przebudowa drogi wewnętrznej IGLOOPOL 

w Przyborowie”. Przedsięwzięcie  współfinansowane było z Programu Rządowego Polski Ład: 

Program Inwestycji Strategicznych - Edycja3PGR. Inwestycja realizowana była w systemie 

zaprojektuj i wybuduj. W ramach zadania opracowana została dokumentacja projektowa oraz 

wykonano następujące roboty budowlane: chodnik z kostki betowej, nawierzchnię z betonu 

asfaltowego na długości ok. 465m, oświetlenie uliczne z oprawami typu LED. Wartość robót 

budowalnych wyniosła: 1 017 280,11 zł, z czego dofinasowanie z Polskiego Ładu: 996 934,50 

zł (co stanowiło 98% wartości robót), pozostałe 2% stanowi wkład własny Gminy Borzęcin, tj. 

w kwocie: 20 345,61 zł.  

Budowa drogi wewnętrznej w miejscowości Przyborów na działce nr 770/49 

(kontynuacja). 

W dniu 13.12 dokonano odbioru końcowego zadania pn. „Budowa drogi wewnętrznej w 

miejscowości Przyborów na działce nr 770/49 (kontynuacja)”. W ramach zadania wykonano:  

- roboty przygotowawcze, podbudowę z kruszywa łamanego, nawierzchnię z betonu 

asfaltowego na długości 250 m, uzupełnienie poboczy kruszywem łamanym. Całkowita 

wartość robót budowlanych: 147 729,15 zł.  

Modernizacja SKATEPARKU w miejscowości Przyborów na działce nr 888/1  

W dniu 16.12 dokonano odbioru końcowego zadania pn.: „Modernizacja SKATEPARKU w 

miejscowości Przyborów na działce nr 888/1”. Zadanie współfinasowane było z budżetu 

Województwa Małopolskiego w ramach projektu „Małopolska infrastruktura rekreacyjno-

sportowa – MIRS 2024”.  

W ramach zadania wymienione zostały uszkodzone i nie nadające się do dalszego 

użytkowania 3 figury skateparku, tj. bank rampa, funbox, minirampa oraz zamontowana 

została tablica informacyjna wraz z regulaminem. Koszt wykonania robót budowlanych 

związanych z wymianą urządzeń: 227 550,00 zł,  

Łącza wartość robot objętych zadania 228 750,00 zł, z czego dofinasowanie: 

114 375,00zł, zaś wkład własny Gminy Borzęcin: 114 375,00 zł (50% wartości robót).  

Remont drogi gminnej nr 250010K "Borzęcin Górny - Kościelna" w km od 0+000,00 do 

km 0+800,00 w miejscowości Borzęcin, Powiat brzeski/Gmina Borzęcin. 

W dniu 19.12 dokonano odbioru końcowego zadania pn. „Remont drogi gminnej nr 250010K 

"Borzęcin Górny - Kościelna" w km od 0+000,00 do km 0+800,00 w miejscowości Borzęcin, 

Powiat brzeski/Gmina Borzęcin. Przedsięwzięcie dofinasowane było ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg. 

Zakres prac obejmował:  wykonanie podbudowy z kruszywa łamanego stabilizowana 

mechanicznie, 

 wykonanie nawierzchni bitumicznej z betonu asfaltowego na długości 800m, wyrównanie 

poboczy kruszywem łamanym. 

Całkowita wartość robót budowlanych wyniosła: 265 180,31zł, z czego dofinasowanie z RFRD: 

145 848,00 zł (tj. 55% wartości robót), zaś wkład własny Gminy Borzęcin:  119 332,31 zł.   

Rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 768 Jędrzejów – Brzesko w odc. 110, polegająca na 

budowie chodnika z kanalizacją deszczową i oświetleniem w miejscowości Przyborów. 

Gmina Borzęcin wystąpiła do Zarządu Dróg Wojewódzkich w Krakowie z wnioskiem o ujęcie 

w planie ZDW na rok 2025 inwestycji pn.: Rozbudowy drogi wojewódzkiej nr 768 Jędrzejów – 

Brzesko w odc. 110, polegająca na budowie chodnika z kanalizacją deszczową  i oświetleniem 
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w miejscowości Przyborów w kilometrażu 1+073,63 do 1+755,91, do wykonania w trybie 

Inicjatyw Samorządowych (IS). 

Zgodnie z kosztorysem inwestorskim koszt wykonania robót budowlanych szacowany jest na 

kwotę: 1 454 874,87 zł. Udział Inicjatora (Gminy Borzęcin) w całości inwestycji określony 

procentowo wynosi minimum 50% kosztów inwestycji. 

Wykonanie prac modernizacyjnych pomieszczeń remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Przyborowie.  

Dokonano odbioru końcowego robót na zadaniu pn. Wykonanie prac modernizacyjnych 

pomieszczeń remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w Przyborowie. Projekt współfinasowany był 

ze środków Województwa Małopolskiego. 

Zakres prac obejmował:  montaż napędów do bram garażowych, montaż systemowego 

odciągu spalin,   

 instalacje elektryczne, wymianę posadzek z płytek grosowych, odnowienie powłok malarskich 

sufitów i ścian. Całkowita wartość robót budowlanych zgodnie z umową: 113 600,65 zł, z czego 

dofinasowanie 48 000,00, zaś wkład Gminy Borzęcin 65 600,65 zł. 

Informacja o dofinansowaniu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Trwa realizacja programu dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Na 

ten cel Gmina Borzęcin ma zabezpieczone środki finansowe w wysokości 5 180 000,00 zł, co 

oznacza, że dofinansowanie może otrzymać 518 osób. 

Wg stanu na dzień 23.12.2024 r.: 

• wpłynęło 606 wnioski o udzielenie dofinansowania, 

• podpisano 474 umowy, 

• wypłacono 404 dotacje, 

• 49 osób zrezygnowało z udziału w programie, 

W związku z dofinansowaniami z  Urzędu Marszałkowskiego, pochodzącymi z Budżetu 

Województwa Małopolskiego dla Gminy Borzęcin w ramach złożonych wniosków w 2024 roku, 

w zakresie programów „Małopolskie OSP 2024 – część C” na zakup odzieży specjalnej 

ochronnej oraz część A, która obejmuje wykonanie prac modernizacyjnych pomieszczeń 

remizy OSP w Przyborowie, a także w zakresie konkursu pn. „Udzielenie pomocy finansowej 

z przeznaczeniem dla jednostek OSP, celem przeciwdziałania skutkom powodzi”, która 

umożliwia zakup pomp strażackich.  W części C - gmina otrzymała wsparcie w wysokości 20 

000,00 złotych, a drugie 50 % wartości zakupu zostało zabezpieczone z budżetu gminy.  Na 

prace modernizacyjne w części A samorząd otrzymał 48 000,00 zł, a druga połowa środków 

pochodzi z budżetu gminy, jednak z uwagi na zmienność cen materiałów budowlanych i wzrost 

cen usług na rynku budowlanym, gmina przekaże kwotę wyższą o ok. 13 000,00 zł. na 

wykonanie inwestycji. Na zakup pomp, celem doposażenia jednostek w zakresie 

powodziowym, gmina otrzymała wsparcie w wysokości 39 897,00 złotych, co stanowi 75% 

kosztów kwalifikowanych zadania, a pozostałą część środków na jego realizację pokryją środki 

zapewnione w budżecie gminy, celem pokrycia kosztów zakupu.   

W dniu 22.11.2024 r. odbył się Powiatowy Trening Decyzyjny pod kryptonimem 

„Wsparcie - 2024”, w którym wzięła udział Gmina Borzęcin wraz z pozostałymi gminami z 

naszego powiatu, którego tematem było „Zgrywanie i doskonalenie systemu kierowania 

realizacją zadań obronnych na obszarze powiatu brzeskiego”. Celem przeprowadzenia 

treningu było sprawdzenie przyjętych rozwiązań dot. realizacji wybranych zadań obronnych z 

uwzględnieniem systemu kierowania realizacją zadań obronnych oraz doskonalenie 

umiejętności współdziałania w realizacji zadań obronnych osób, na które nałożono obowiązek 

ich realizacji.  
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W dniu 13.12.2024 r. w budynku Centrum Kulturalnego w Przyborowie rozpoczął się 

Kurs Kwalifikowanej Pierwszej Pomocy dla strażaków ratowników, który został zorganizowany 

z inicjatywy Wójta Gminy Borzęcin - Pana Pawła Kułaka. Uczestnikami Kursu byli w większości 

strażacy ratownicy ze wszystkich jednostek OSP z terenu Gminy, ale także druhny i druhowie 

z innych gmin powiatu brzeskiego. Kurs trwał 66 godzin i składał się zarówno z części 

teoretycznej jak i praktycznej.  

W dniu 28 grudnia br. (sobota) w jednostce OSP KSRG Borzęcin Górny uroczyście powitano 

nowy lekki samochód ratowniczo-gaśniczy VOLKSWAGEN CRAFTER 35 4x4 4 MOTION.   

Wartość pojazdu to 458 800,00 złotych, z czego kwota 200 000,00 złotych to środki przyznane 

przez Komendę Główną Państwowej Straży Pożarnej, zaś 258 800,00 złotych zostało 

zabezpieczone  

i dofinansowane z Budżetu Gminy Borzęcin. Zamówienie zrealizowała w całości firma 

PERFECT -Pojazdy Pożarnicze. Nowo zakupiony samochód jest już zarejestrowany i 

ubezpieczony. 

Wszczęto 11 postępowań o wydanie decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania 

terenu. Wydano 11 decyzji o warunkach zabudowy.   

Wszczęto 1 postepowanie o o ustalenie lokalizacji Celu Publicznego. Wydano 2 decyzje o 

ustalenie lokalizacji Celu Publicznego. 

Wydano 10 zaświadczeń o przeznaczeniu terenu w studium zagospodarowania 

przestrzennego. 

Wydano 2 zawiadomienia o nadanie numerów. 

Na bieżąco są wysyłane wezwania o okazanie dowodów wywozu nieczystości. 

Kontynuowana jest kontrola przedsiębiorców działających na terenie gminy w sprawie 

okazania dowodów posiadania umów na odbiór odpadów.  

Kontynuowana jest kontrola mieszkańców dotycząca źródeł ciepła i źródeł spalania paliw. 

W referacie na bieżąco realizowane są zadania związane z gospodarką odpadami 

komunalnymi (weryfikowane są deklaracje co do ilości osób zamieszkałych oraz 

kompostowania odpadów), gospodarką ściekową, jak również z programem „Czyste 

Powietrze”. 

- 29 listopada 2024 r. został przedłużony termin składania wniosków o zawarcie umowy 

najmu lokali w ramach SIM. Wpłynęło dodatkowo 3 wnioski. 

10 grudnia została podpisana umowa sprzedaży w formie aktu notarialnego przenosząca 

własność nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka o numerze 1095/16, o 

powierzchni 0,1574 ha, położona w miejscowości Łęki na kwotę 55 660,00 zł. 

18 grudnia 2024 r. została zawarta umowa na wykonanie wykazu synchronizacyjnego dla 

działki oznaczonej numerem 3502, położonej w Bielczy. 

Zostało wszczętych 5 postępowań ws. ustanowienia służebności przesyłu na działkach 

stanowiących własność Gminy Borzęcin.  

Została zakończona regulacja stanu prawnego nieruchomości o numerach 312 oraz 314, 

położonych w obrębie Waryś, stanowiących drogę wewnętrzną. 

- Rozliczono projekt pn. „Zakup wyposażenia do Budynku Wielofunkcyjnego w Bielczy”. 

Zadanie zrealizowano w ramach działania Wsparcie dla rozwoju lokalnego w ramach 

inicjatywy LEADER w zakresie poddziałania 19.2 „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach 

strategii rozwoju lokalnego kierowanego przez społeczność” objętego PROW na lata 2014-

2020. Zakupiono krzesła tapicerowane 350 szt., stoły cateringowe 8 szt. zestaw stół ogrodowy 

z ławkami, namioty 8 szt., rolety do okien na sali imprez oraz zestaw nagłośnieniowy. 

Wartość projektu wynosiła 155 413,95 zł z czego otrzymane dofinasowanie stanowiło 

80 398,00 zł.  
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Podpisano list intencyjny dotyczący realizacji projektu Małopolski System Wspierania 

Transformacji Cyfrowej Szkół w ramach programu Fundusze europejskie dla Małopolski 2021-

2027 Priorytet 6 Fundusze Europejskie dla rynku pracy, edukacji i włączenia społecznego, 

Działanie 6.35: Transformacja Cyfrowa Szkół Typ projektu A Systemowe wsparcie 

transformacji cyfrowej szkół. W programie wezmą udział Publiczna szkoła Podstawowa w 

Bielczy oraz w Przyborowie. Wstępny koszt projektu 285 000,00 zł na lata 2025-2029. W 

ramach projektu będzie można zakupić specjalistyczne licencjonowane oprogramowanie, 

pomoce dydaktyczne orasz sprzęt związany z transformacją cyfrową 

Stan liczbowy mieszkańców w na dzień 19 listopada 2024 r. mieszkańców Regionalnego 

Centrum Rehabilitacji i Pomocy Społecznej Domu wynosiła 71 osób. Struktura mieszkańców 

przedstawia się następująco: Profil: podeszły wiek – 31 osób, Profil: niepełnosprawność 

fizyczna – 40 osób. 

Wśród mieszkańców znajduje się 13 osób skierowanych z gminy Borzęcin Wydarzenia i 

aktywności kulturalne Koncert „Muzycznych wspomnień czar” W naszym Domu odbył się 

wyjątkowy koncert fortepianowy w wykonaniu pana Piotra Karola, studenta II roku Akademii 

Muzycznej w Krakowie. Artysta dostarczył mieszkańcom wielu wzruszeń w ramach projektu 

realizowanego przez Stowarzyszenie Latarnia, współfinansowanego przez Województwo 

Małopolskie. 

Obchody Dnia Pracownika Socjalnego. Uroczystość była okazją do podziękowania wszystkim 

pracownikom za ich zaangażowanie i trud w codziennej pracy na rzecz mieszkańców. 

X Finał Konkursu „Re-Kreacje”. W konkursie organizowanym przez DPS Kluzeka w Krakowie 

nasi mieszkańcy zdobyli: III miejsce w kategorii KOSTIUM/UBRANIE za sukienkę, 

Wyróżnienie w kategorii PRZEDMIOT DEKORACYJNY za obraz pt. „Zielony Kwiat”. Zabawa 

andrzejkowa. Odbyła się pełna radości zabawa andrzejkowa z wróżbami, tańcami i 

świętowaniem urodzin mieszkańców. 

Finał akcji „Święty Mikołaj dla Seniora”. Dzięki Fundacji Święty Mikołaj dla Seniora nasi 

mieszkańcy otrzymali prezenty. W wydarzeniu uczestniczył Wójt Gminy Borzęcin, Pan Paweł 

Kułak wizyta przedszkolaków. Przedszkolaki z Publicznego Przedszkola im. Jana Pawła II w 

Woli Dębińskiej zaprezentowały program artystyczny i wręczyły własnoręcznie wykonane 

upominki mieszkańcom. 

Darowizny i wsparcie rzeczowe Darowizna telewizora Xiaomi QLED 55” od P.H.U. HYGIEIA 

Sp. J. – wzbogaciła wyposażenie sali terapii. Darowizna Środków kosmetycznych i 

pielęgnacyjnych od TZMO S.A. Darowizna Wkładu do wózko-wanny od firmy DMG Sp. z o.o. 

Postępowania i audyty 

Postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na „Zakup i sukcesywną dostawę 

artykułów spożywczych”. Otwarcie ofert nastąpiło 10 grudnia 2024 r. – złożono 11 ofert, trwa 

ich ocena. 

Audyt finansowy i kadrowy – zakończony bez zastrzeżeń. 

20 grudnia odbędzie się uroczysty świąteczny obiad z udziałem zaproszonych gości, podczas 

którego podopiecznym wręczone zostaną paczki przygotowane przez Fundację Biedronki. 

31 grudnia zaplanowano huczną zabawę sylwestrową dla mieszkańców, aby wspólnie powitać 

Nowy Rok. Listopad i grudzień 2024 roku były miesiącami pełnymi aktywności, wzruszeń oraz 

sukcesów dla mieszkańców i personelu Regionalnego Centrum Rehabilitacji i Pomocy 

Społecznej w Borzęcinie. Dzięki organizacji licznych wydarzeń kulturalnych, takich jak 

koncerty, konkursy oraz spotkania integracyjne, udało się dostarczyć naszym podopiecznym 

wielu radosnych chwil i pozytywnych wspomnień. Współpraca z instytucjami zewnętrznymi 

oraz otrzymane darowizny znacząco wzbogaciły naszą ofertę terapeutyczną i poprawiły 

warunki codziennego funkcjonowania.  
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W Gminnym Ośrodku funkcjonuje grupa wsparcia dla osób dotkniętych przemocą w rodzinie. 

Ta forma pomocy psychologicznej łączy osoby, które przeżywają podobne problemy, a które 

w wyniku doświadczanej przemocy cierpią z powodu lęku, zagubienia i poczucia bezradności. 

Na bieżąco są realizowane wnioski mieszkańców Ukrainy przebywających na Naszym terenie 

w związku z konfliktem zbrojnym w ich kraju. 

W GOPS w Borzęcinie zakończył się projekt Konsultant Mobilny w ramach „Małopolska 

Akademia Rodzica 2024” PROJEKT WSPÓŁFINANSOWANY ZE ŚRODKÓW 

WOJEWÓDZTWA MAŁOPOLSKIEGO, a realizowany przez Powiat Brzeski. Była to realizacja 

działań profilaktycznych oraz wspierających wychowawczą i edukacyjną funkcję poradni 

psychologiczno-pedagogicznych poprzez przystępniejszy dostęp do fachowca, który objął 

dzieci i młodzież albo dzieci, młodzież oraz rodziców bezpośrednią pomocą psychologiczno-

pedagogiczną. GOPS Borzęcin zakończył realizację projektu pod nazwą „ Odetchnij” 

skierowanego do osób/rodziców, którzy na co dzień zajmują się osobami zależnymi, czyli 

wymagającymi ze względu na stan zdrowia lub wiek stałej opieki. Projekt miał na celu odciążyć 

psychicznie i emocjonalnie opiekunów / matki,  wzięło w nim udział 11 osób/matek. W projekcie 

uczestniczki skorzystały z zajęć/spotkań  z psychologiem, wyjazdu do Kurozwęk, kina oraz 

restauracji, ponadto wraz z pracownikami socjalnymi i kierownikiem GOPS realizowały 

warsztaty kulinarne, które w znacznym stopniu zintegrowało Panie oraz przyczyniło się do 

wymiany tematów dotyczących ich funkcjonowania z osobą z niepełnosprawnościami. Panie 

skorzystały również z warsztatów z kosmetologiem . GOPS Borzęcin uzyskał dotacje na 

realizację Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego - edycja 2025 w dniu 17 grudnia podpisano przez osoby 

upoważnione stosowną umowę. GOPS Borzęcin w dniu 12 grudnia zakończył realizację wypłat 

BONU ENERGETYCZNEGO. Działalność Klubu Senior + to bieżąca organizacja : zajęć, 

warsztatów, prelekcji, wykładów, pogadanek, spotkań integracyjnych itp, które służą 

osiągnięciu wyznaczonych celów.  

 

Zapytania Radnych  

W odpowiedzi na wniosek złożony przez Radną Gminy Borzęcin Panią Beatę Małek podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Prawa i Porządku Publicznego oraz Komisji Rolnictwa w dniu 

13.11.2024r., w sprawie usunięcia zakrzaczeń na wprost drogi na Wisowatki, informuje się, że 

zakrzaczenie zagrażające bezpieczeństwu użytkowników drogi wojewódzkiej nr 964 w 

sołectwie Borzęcin Dolny  zostały usunięte.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś pytania do sprawozdania. Nikt nie zgłaszał.  

  

Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

 a) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 2322, 

położonej w obrębie Przyborów 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 2322, położonej 

w obrębie Przyborów 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

 Uchwała nr VII/63/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokołu.  

 

b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach nr 5098,5099, 

5100, położonych w obrębie Borzęcin. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

 Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działkach nr 5098,5099, 

5100, położonych  w obrębie Borzęcin. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

 Uchwała nr VII/64/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 5 do niniejszego protokołu.  

  

 c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 6903/16, 

położonej w obrębie Borzęcin. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 6903/16, położonej 

w obrębie Borzęcin. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

 Uchwała nr VII/65/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

 



10 
 

  d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 233, 

położonej w obrębie Waryś. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na działce nr 233, położonej w 

obrębie Waryś 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

Uchwała nr VII/66/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

  e) planu pracy Rady Gminy Borzęcin na rok  2025 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Rady Gminy Borzęcin na rok  2025 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

 Uchwała nr VII/67/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu.  

  

 f) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Borzęcin 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 
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Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

 Uchwała nr VII/68/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

 g) planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Borzęcin, 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Borzęcin 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

 Uchwała nr VII/69/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 10 do niniejszego protokołu.  

 

  h) planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Borzęcin 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

planów pracy stałych Komisji Rady Gminy Borzęcin 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

 Uchwała nr VII/70/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 11 do niniejszego protokołu.  

  

 i) wprowadzenia procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz 

podejmowania działań następczych 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia procedury przyjmowania zgłoszeń zewnętrznych oraz podejmowania 

działań następczych, 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

Uchwała nr VII/71/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 12 do niniejszego protokołu.  

 

 j) zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok 

 Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

Uchwała nr VII/72/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr  13 do niniejszego protokołu.  

 

 k) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin na lata 2024-2037, 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w powyższej sprawie. Poinformował, że 

projekt był omawiany na wszystkich komisjach, który został zaopiniowany pozytywnie. 

Zapytano, czy są jakieś pytania, uwagi do treści projektu. Nikt nie zgłaszał. 

 

 Głosowano w sprawie: 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Borzęcin na lata 2024-2037, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

Uchwała nr VII/73/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 14 do niniejszego protokołu.  

Została ogłoszona 10 minutowa przerwa. 

 l) podjęcia uchwały budżetowej Gminy Borzęcin na rok 2025: 

   1) zapoznanie radnych z autopoprawką i odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

 Przewodniczący Rady odczytał autopoprawkę oraz projekt uchwały w powyższej sprawie.  
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  2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie Zespół w Tarnowie, 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr S.O.IX.421.5.2024 składu orzekającego 

Kolegium RIO w Krakowie z dnia 10 grudnia 2024, w sprawie zaopiniowania projektu uchwały 

budżetowej Gminy Borzęcin na 2025 rok,  która stanowi zał. Nr 15  

Wiceprzewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr S.O.IX.4260.4.2024 składu orzekającego 

Kolegium RIO w Krakowie z dnia 10 grudnia 2024, w sprawie sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Borzęcin na 2025 rok,  która stanowi 

zał. Nr 16  

    3) odczytanie propozycji zmian projektu budżetu gminy zaakceptowanych przez Komisję      

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia Rady Gminy Borzęcin, 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa odczytała stanowisko Komisji o treści :  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia Gminy dokonała analizy                      

złożonych wniosków – poprawek  do budżetu na 2025 rok. 

Zaproszony na Komisję Pan Wójt w dniu 9 grudnia br. odniósł się do wniosków Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw socjalnych zgłoszonych przez Radnych z Bielczy oraz wniosku 

zgłoszonego przez Radnych z Przyborowa. 

Wójt odnosząc się do sprawy,  zadeklarował że uregulowanie stanu prawnego działek, których 

dotyczył wniosek, zostanie dokonana w ramach środków własnych Gminy zabezpieczonych 

na regulację stanu prawnego mienia gminy.  

Odnosząc się do drugiego wniosku Radnych z Bielczy. Wójt stwierdził, że zadanie 

przedstawione we wniosku zostanie zrealizowane jeżeli uda się wygospodarować 

oszczędności z zadań już rozpoczętych. Komisja uwzględniając uwagi Wójta, jednogłośnie  

postanowiła  odrzucić złożone autopoprawki Komisji Oświaty. 

      W sprawie wniosku Radnych z Przyborowa, Komisja jednogłośnie zdecydowała by kwotę 

15 000 zł przewidzianą w budżecie GOPS-u na wynagrodzenia i pochodne przesunąć do 

rezerwy Wójta. Ponadto Komisja wnioskuje, by ze środków przeznaczonych na 

wynagrodzenia pracowników Klubu Senior+ , przesunąć kwotę 18 000 zł  na pozostałe wydatki 

bieżące tego Klubu. 

      Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia Gminy rekomenduje, by 

zaplanowaną kwotę przeznaczoną na etat pracownika przebywającego na urlopie bezpłatnym 

w przypadku definitywnego rozwiązania umowy- z budżetu GOPS u, zwrócić do środków 

rezerwy Wójta. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia jednogłośnie zaopiniowała projekt 

budżetu na rok 2025 z poprawkami jak w niniejszym  protokole.  

 

Wójt - Uchwała budżetowa na 2025 rok zakłada wykonanie dochodów na poziomie 

60 663 522,01 zł,  

w tym: 

 - dochody majątkowe  -  7 211 224,00 zł, 

-  dochody bieżące      - 53 452 298,01 zł. 
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W ramach dofinansowania inwestycji realizowanych w 2025 roku założono środki z Funduszu 

Polski Ład pozyskane na rozbudowę remizy w Łękach oraz wymianę lamp oświetlenia 

ulicznego w łącznej kwocie 5 001 274,00 zł. Z tytułu sprzedaży mienia Gminy zaplanowano 

wpływy w kwocie 1 200 000,00 zł, ze sprzedaży drewna z lasów gminnych – 30 000,00 zł. 

Planowane wpływy z udziałów w podatku dochodowym od osób fizycznych i prawnych 

wynoszą 17 598 675,14 zł, z tytułu subwencji – 14 523 126,87 zł, dotacji na zadania zlecone i 

własne – 2 830 309,00 zł. Dochody podatkowe Gminy wynoszą 5 988 812,00 zł, dochody 

pobierane na rzecz Gminy przez US -  326 000,00 zł. 

Planowane wydatki zamykają się kwotą 62 031 417,98 zł, w tym: wydatki majątkowe 

12 499 125,97 zł. 

 Z ważniejszych inwestycji będzie kontynuowana  

- „Przebudowa i rozbudowa remizy OSP w Łękach” – zadanie dofinansowane ze środków 

Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych” w wysokości 

3 783 754,00 zł, 

- „ Wymiana lamp oświetlenia ulicznego w ramach programu „Rozświetlamy Polskę (Polski 

Ład) – 1 267 520,00 zł, 

- „Rozbudowa sieci wodociągowej na terenie Gminy Borzęcin” – 830 000,00 zł. 

Dla Powiatu Brzeskiego zostanie przekazana dotacja na budowę chodników przy drogach 

powiatowych w łącznej kwocie 1 207 500,00 zł. Na budowę chodników przy drogach 

wojewódzki zaplanowano 900 000,00 zł licząc na dofinansowanie z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w tej samej wysokości. Założono inwestycje w drogi gminne i wewnętrzne na 

kwotę 808 tys. zł. Zagospodarowanie terenu wokół budynku Urzędu, parking dla petentów, 

klientów poczty i pracowników, winda dla niepełnosprawnych to wydatek rzędu 850 tys. zł. 

W ramach wydatków majątkowych związanych z oświatą zaplanowano dostosowanie budynku 

ZSP w Borzęcinie Dolnym do potrzeb dziecka niepełnosprawnego – szacunkowy koszt 

176 161,00 zł., montaż monitoringu w budynku szkoły w Borzęcinie Górnym oraz doposażenie 

szkolnego placu zabaw 32 000,00 zł. Przebudowa ogrodzenia wokół budynku przedszkola w 

Bielczy będzie kosztować 30 000,00 zł. Kontynuując renowację zabytkowych Kościołów w 

Borzęcinie Górnym i w Bielczy zostanie parafiom przekazana dotacja w łącznej wysokości 

920 000,00 zł. W 2025 roku nadal będzie prowadzony program dofinansowania 

przydomowych oczyszczalni ścieków, w budżecie zaplanowano na ten cel 450 000,00 zł. 

Jeśli chodzi o wydatki bieżące to największą pulę przeznacza się zadania z zakresu oświaty 

22 193 tys. zł., na zadania z opieki społecznej – 9 190 tys. zł. Na wydatki związane z 

obronnością zabezpieczono 915 tys. zł, bieżące utrzymanie dróg – 546 tys. zł. Oświetlenie 

dróg placów i konserwacja oświetlenia to wydatek 630 ty. zł. Na wydatki związane z 

działalnością kulturalną, kosztami utrzymania ośrodka kultury i biblioteki przeznaczono 1 476 

tys. zł. Na zadania z zakresu upowszechniania sportu i kultury fizycznej – 360 tys.  zł. 

Budżet zamyka się deficytem w wysokości 1 367 895,97 zł, który zostanie pokryty 

przychodami w pochodzącymi z rozliczenia środków pozostałych na rachunku budżetu, 

niewykorzystanych w 2024 r. 

Planowane do spłaty w 2025 r. zadłużenie wynosi 1 030 000,00 zł. Kwota długu na koniec 

2025 rok wyniesie 19 943 000,00 zł. Koszt obsługi długu zamknął się kwotą 1 356 860,00 zł. 

W Uchwale budżetowej na 2025 r. nie przewidziano uruchomienia dodatkowych kredytów i 

zobowiązań. 

Zmiany w budżecie dokonywane są na każdej sesji w miarę potrzeb. Wg mnie jest to bardzo 

dobry budżet.  
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Radny Oliwier Hynek mówi, iż ma mieszane uczucia do budżetu, przygotowałem kilka pytań, 

ale sobie odpuszczę. Chcę podziękować Panu za ten budżet, za ten niewielki wkład zadań 

inwestycyjnych w Bielczy, liczymy na więcej i mam świadomość, że ten budżet w ciągu roku 

będziemy przekształcać i zmieniać, liczę, że jakimś kompromisem tych zadań dla 

miejscowości Bielcza w ciągu roku znajdzie się dużo dużo więcej.  Liczę na to, że Pan pozyska 

dużo więcej środków zewnętrznych na realizację tych zdań np. na zagospodarowanie terenu 

przy Urzędzie Gminy, bo 700 tyś z własnych środków to bardzo dużo, mam świadomość 

podobnie chyba i pan, że gminę naszego typu nie stać  na realizację tego typu zadań własnymi 

środkami, zawsze musimy pozyskiwać środki zewnętrzne, więc liczę, że pan pozyska środki, 

i jakoś będziemy mogli zrealizować więcej tych inwestycji. 

Wójt – oczywiście panie radny, liczę na obopólną współpracę.  

Głosowano w sprawie: 

głosowanie  autopoprawki 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż autopoprawka przeszła jednogłośnie. 

  5) głosowanie projektu uchwały budżetowej Gminy Borzęcin na 2025 rok 

przedłożonej  przez Wójta Gminy. 

 Głosowano w sprawie: 

projektu uchwały budżetowej Gminy Borzęcin na 2025 rok przedłożonej przez Wójta 

Gminy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

Uchwała nr VII/74/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 17 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Rady pogratulował p. wójtowi i p. skarbnik budżetu gminy na rok 2025 

 

 m) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borzęcin; 

   1) zapoznanie radnych z autopoprawką i odczytanie projektu uchwały WPF, 

Przewodniczący Rady odczytał autopoprawkę oraz projekt uchwały w powyższej sprawie.  

  2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Krakowie Zespół w Tarnowie 

 

Wiceprzewodniczący odczytał  uchwałę Nr S.O.IX.4290.8.2024 składu orzekającego Kolegium 

RIO w Krakowie z dnia 10 grudnia 2024, w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borzęcin, która stanowi zał. Nr 18 
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  3) głosowanie autopoprawki, 

 

 Głosowano w sprawie: 

głosowanie autopoprawki 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

  

  4) głosowanie projektu uchwały WPF Gminy Borzęcin na lata 2025-2037. 

  

Głosowano w sprawie: 

głosowanie projektu uchwały WPF Gminy Borzęcin na lata 2025-2037. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Anna Choczyńska, Sylwia Ducinowska, Oliwier Hynek, Justyna Jędryka, Leszek Kasjaniuk, 

Paulina Kobyłecka, Marek Kossoń, Joanna Krzanowska, Beata Małek, Grzegorz Małek, 

Aleksandra Michalec, Paweł Oleksyk, Maria Pilarska, Andrzej Rędzina, Tadeusz Żurek 

Uchwała nr VII/75/2024 została podjęta i stanowi zał. Nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

 Ad 6. Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady poinformował, iż projekt strategii Rozwoju Gminy Borzęcin do 2030 

roku, został zamieszczony w informatorze dla wszystkich radnych z możliwością zapoznania 

się i wniesienia uwag.  

Do Rady wpłynęło pismo Gminnej Biblioteki Publicznej w Borzęcinie, z prośbą o zwiększenie 

dotacji na działalność statutową biblioteki w 2025 r. Sprawa była poruszona na Komisjach i 

ponownie wróci do rozpatrzenia. 

Przewodniczący Rady odczytał pismo  Stowarzyszenia „Braterstwo Broni – Tobie 

Ojczyzno”, stanowi zał. Nr 20 do protokołu.  

Radna Anna Choczyńska ponownie jestem zmuszona poruszyć temat, który od miesięcy 

budzi  ogromne emocje i napięcia, funkcjonowanie strzelnicy w Bielczy. Chcę zacząć od 

najważniejszego.  Nie jestem przeciwnikiem istnienia strzelnicy, ani jej działalności. Doceniam 

wysiłki osób zaangażowanych w jej funkcjonowanie, organizowanie pikników charytatywnych, 

promowanie sportów strzeleckich  czy działania na rzecz naszej społeczności. Są to 

wartościowe inicjatywy promujące naszą miejscowość. Jednak funkcjonowanie strzelnicy nie 

może odbywać się kosztem spokoju i komfortu życia mieszkańców oraz zwierząt domowych. 

Od lat zmuszeni są oni zmagać się z hałasem i brakiem uwzględnienia ich potrzeb. Moim 

celem nigdy nie było zamknięcie strzelnicy, lecz wypracowanie takiego kompromisu, który 
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pozwoli pasjonatom strzelectwa rozwijać swoje zainteresowania, jednocześnie zapewniając 

mieszkańcom Bielczy normalne warunki życia. Niestety pismo Stowarzyszenia  skierowane do 

Pana Przewodniczącego zamiast dążyć do dialogu, przybrały formę częściowego ataku. 

Treść tego dokumentu zawiera obraźliwe sformułowanie zarówno wobec mnie, jako radnej i 

byłej Sołtys, jak i wobec mieszkańców Bielczy. Sugestie o małej wyobraźni i braku 

świadomości nie są nie tylko skandaliczne, ale również głęboko nie na miejscu. To uderza nie 

tylko w mój wizerunek, ale przede wszystkim mieszkańców, których reprezentuję. Pragnę 

przypomnieć, że od 6 kadencji jestem radną, a wcześniej przez prawie 18 lat pełniłam funkcję 

Sołtysa Bielczy. Zawsze działałam na rzecz naszej społeczności, kierując się ich potrzebami i 

prośbami. Dlatego nie pozwolę, by mieszkańcy byli w tak arogancki sposób traktowani i 

lekceważeni. Chciałabym jednak otwarcie przyznać, jeśli w trakcie burzliwych dyskusji 

zdarzyło mi się powiedzieć kilka słów za dużo pod wpływem emocji: przepraszam. 

Nigdy nie miałam zamiaru nikogo urazić. Mój cel był zawsze jeden, dbanie o dobro 

mieszkańców Bielczy. Panie Wójcie, jako radny przez wiele lat miał Pan styczność z tematem 

strzelnicy, które tu były poruszane na tej sali. Teraz jako Wójt, miał Pan szansę na mediację i 

działanie w interesie społeczności. Tymczasem Pana decyzje często eskalowały konflikt, na 

przykład poprzez wydawanie zgód na strzelanie w nieustalone terminy, pomimo błagań 

mieszkańców  o ograniczenie hałasu i uporządkowanie tej kwestii. Skierowany został do Pana 

Wójta wniosek 150 osób w tej sprawie. Ostatni przypadek, kiedy Pan zezwolił na dodatkowe 

strzelanie uczestnicy tego strzelania wezwali policję na właściciela działki prywatnej, która 

przylega do strzelnicy, na której przebywał, co skutkowało ukaraniem tegoż właściciela 

mandatem. Dziwne to prawo zaistniało na Biedaczu, ale jest faktem. Czy uważa Pan, że takie 

działania prowadzą do rozwiązania problemu? Dlaczego tak trudno jest Panu podjąć 

konkretne kroki w tej sprawie? Czy zdaje Pan sobie sprawę, że każda kolejna decyzja podjęta 

bez zgody mieszkańców, tylko pogłębia napięcie w naszej miejscowości? 

Panie Przewodniczący, kieruję również pytanie do Pana. Otrzymał Pan pismo od 

Stowarzyszenia, nie pierwsze, które nie tylko prezentuje ich stanowisko, ale także obraża mnie 

oraz mieszkańców Bielczy. 

Dlaczego Pan nie reaguje? Jako Przewodniczący Rady ma Pan obowiązek dbać o godność 

debaty i przeciwdziałać sytuacjom, w których radni i mieszkańcy są publicznie obrażani. Pana 

milczenie w tej sprawie jest równoznaczne z przyzwoleniem na takie działania. Czy uważa 

Pan, że tego rodzaju język i podejście są odpowiednie?  

Szanowni Państwo, szanuję argumenty Stowarzyszenia, ich prawa do wyrażania opinii, jednak 

ta sprawa dotyczy, nie tylko przepisów i regulacji, to przede wszystkim kwestia jakości życia 

mieszkańców i zwierząt. Ignorowanie ich głosu, w imię wyłącznie jednego interesu, jest 

niedopuszczalne. 

Wierzę, że wspólnie możemy wypracować rozwiązanie, które pogodzą interesy obu stron 

mieszkańców i pasjonatów strzelectwa. Jednak jako radna Anna Choszczyńska deklaruję 

pełną gotowość do zaangażowania się w tą sprawę. Wiem również, że radny Oliwier Hynek 

podejmował temat i wspierał działania na rzecz znalezienia kompromisu. Wierzę również, że 

radny Leszek Kasjaniuk, także dołączy do rozwiązania tej sprawy. Dziękuję. 

Wójt Paweł Kułak - rzeczywiście były wydawane zgody w dodatkowych terminach, ale po 

wcześniejszym sprawdzeniu, działałem tak, jak to miało miejsce uprzednio. Myślę, że wspólnie 

znajdziemy konsensus by tą sprawę załatwić, by zadowoleni byli mieszkańcy i pasjonaci. 

Musimy wypracować odpowiednie stanowisko, więc nie możemy się działać za szybko. 

Potrzeba czasu na wspólne rozmowy z mieszkańcami i pasjonatami strzelectwa. Myślę, że 

wspólnie dojdziemy do konsensusu i sprawę załatwimy pozytywnie.  
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Radna Anna Choczyńska - w tej chwili sprawa posunęła się bardzo daleko, bo to nie tylko 

sprawa hałasu strzelania, gdzie panowie twierdzą, że go nie ma. My zapraszamy pana, ale 

jeżeli by wiedzieli, że pan będzie, to jest redukowane. Mamy nagrane filmiki, w tym roku przez 

całe wakacje, w każdy weekend było strzelanie. Czy tak ma wyglądać lato mieszkańców 

mieszkających na tym terenie? Czy wniosek 156 osób nic nie dał panu do pomyślenia, żeby 

coś z tym zrobić? 

Wójt Paweł Kułak - nad tym tematem cały czas procedujemy i zastanawiamy się, jak kwestię 

strzelnicy można pozytywnie załatwić dla obu stron. Jestem otwarty i mogę  przyjechać 

zaobserwować jak to wygląda. 

Radna Anna Choczyńska - zapraszamy Pana. W tej chwili sprawa się skomplikowała, policja 

twierdzi, że rykoszet może lecieć 600 m, a najbliższy dom znajduje się 220 m. Wspomniał pan 

na spotkaniu z mieszkańcami, cyt. „To  dlaczego się budujecie wiedząc, że tam jest 

strzelnica?” Ale p. wójcie, Biedacz to jest najstarsza osada Bielczy, tam domy mają ponad 100 

lat, trudno teraz rozburzać domy by pasjonaci strzelectwa mogli sobie swobodnie 

funkcjonować. 

Wójt Paweł Kułak - ja rozumiem zarówno panią jak i mieszkańców, ale nic takiego nie 

powiedziałem, by mieszkańcy Bielczy czy Biedacza rozbierali domy, bądź się przeprowadzali. 

Musimy mieć świadomość, że ta strzelnica nie istnieje rok czy dwa, tylko kilkanaście lat. 

Strzelnica była, działka sąsiednia funkcjonowała, i ten problem nie był eskalowany na taką 

skalę jak obecnie jest podnoszony. Cały czas zdaję sobie sprawę, że rzeczywiście tam 

występuje problem pomiędzy mieszkańcami, a pasjonatami strzelania. Tak jak Pani też 

zasugerowała, musimy go rozwiązać najlepiej wspólnymi siłami, co zawsze podkreślam. 

Cieszę się bardzo, że angażują się w to radni, czyli Pani, Pan wiceprzewodniczący, Pan 

Oliwier. Rozmawiałem już z obecną p. Sołtys i Radą Sołecką, która  mocno jest zaangażowana 

w to, aby ten problem można było rozwiązać pozytywnie. 

Radna Anna Choczyńska - strzelnica istnieje od ponad 20 lat. Ja jako poczatkująca radna 

składałam wnioski o dofinansowanie LOK-u i zakup KBKS-u ze środków gminnych na tą 

strzelnicę. Ale to była cicha broń, wówczas nie było tylu pasjonatów, po cichu, rzadko sobie 

strzelali, a ostatnio stało się to nagminne. W związku z tym, że jest strzelnica bezpłatna, bo 

jak wiemy każda strzelnica jest płatna, więc ściągali pasjonaci z całej okolicy i korzystali z 

broni, która niestety generuje wysoki hałas. I to stało się nie do zniesienia dla mieszkańców. 

Dlatego niestety mieszkańcy Bielczy zaczęli interweniować. Nie pierwszy raz uczestnicy 

wzywali policję na naszych mieszkańców, a to po prostu pogłębia ten konflikt. Pan był 

świadkiem w poprzedniej kadencji. Co najmniej dwa razy była tu dyskusja na temat tej 

strzelnicy i tych głośnych strzelań, kiedy mieszkańcy interweniowali do radnych. To nie jest 

pierwsze, bo to już się nasila przez kilka lat.  

Wójt Paweł Kułak - przed nami nowy rok, nowe wyzwania, nowe możliwości i nowe realizacje. 

Tak naprawdę to, co Pani przed chwilą powiedziała, to rzeczywiście jest strzelanie z broni. 

Natomiast to nie ja wydałem pozwolenie, żeby można było strzelać z broni, np. typu KBKS, tak 

jak Pani tutaj podkreśla. I to też się działo, nie na tydzień przed objęciem przeze mnie funkcji 

wójta. Tylko to już działo się kilkanaście lat wcześniej. Pani radna, zresztą Pani sobie z tego 

doskonale zdaje sprawę, że te wszystkie argumenty, które Pani przytoczyła, rzeczywiście były  

powielane, one też były podnoszone na zebraniu wiejskim w Bielczy.  

Radna Anna Choczyńska  - przedstawiciele danego Stowarzyszenia byli na zebraniu, to 

dlaczego nie stanęli oko w oko z tymi. 

Wójt  - to już nie jest pytanie do mnie Pani radna.  

Radna Anna Choczyńska - skoro byli, to mogli stanąć do tych ludzi protestujących  

i wypowiadających się na ten temat, tylko schowali się z tyłu i siedzieli. 
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Wójt - możemy jeszcze długo  dzisiaj dyskutować, procedować. Skupmy się jednak na 

konkretach, co możemy zrobić, jak możemy zareagować? Myślę, że niebawem spróbujemy 

się wszyscy razem spotkać i wypracować jakiś projekt, żeby obydwie strony, czyli pasjonaci 

strzelectwa, jak również przede wszystkim mieszkańcy,  byli zadowoleni z tego rozwiązania. 

Radna Anna Choczyńska - mam świadomość, że nie Pan wydał zezwolenie na wszystkie 

rodzaje broni. 

Wójt - ja nie wydałem zezwolenia na żaden rodzaj broni.  

Radna Anna Choczyńska  - Pan ma w tej chwili władzę, może pan to po prostu zredukować. 

Wójt - Przed nami Nowy Rok i myślę, że porozumiemy się i dojdziemy do wspólnego 

konsensusu. 

Radna Choczyńska - A Pan wyjdzie z broszką, że dba Pan o mieszkańców i o poprawę  

warunków ich życia. 

Wójt - Oczywiście, że dbam. Od czegoś musimy zacząć. 

Radna Choczyńska - Pan musi się dopiero wykazać w tej sprawie. Wtedy przypniemy Panu 

broszkę, że Pan faktycznie dba o dobrobyt mieszkańców. Jak załatwimy tą sprawę, która 

zadowoli obydwie strony. 

Wójt - Myślę, że nie potrzebuję żadnych broszek. Po prostu chcę załatwić sprawę, żeby 

mieszkańcom żyło się lepiej. Może zakończmy na chwilę obecną tą dyskusję. 

Przewodniczący Rady - Pani radna, ja też zostałem wywołany do tematu. Otóż w tamtych 

poprzednich pismach ja sobie nie przypominam, żeby tam było jakiekolwiek uderzenie w Pani 

wizerunek. Natomiast w tym piśmie, tym ostatnim, rzeczywiście jest, ale jest to opis zebrania, 

które miało miejsce, a ja w tym zebraniu nie uczestniczyłem. Wobec tego, to jest zawsze słowo 

przeciwko słowu. Natomiast jeżeli chodzi o ochronę Pani wizerunku, to ja myślę, że Pani sobie 

doskonale radzi i moja obrona mogłaby Pani jedynie zaszkodzić. 

Radny Oliwier Hynek – Chciałbym, aby dziś Pan Wójt się określił kiedy możemy się spotkać  

i porozmawiać na temat strzelnicy, bo z całym szacunkiem, ale to się bardzo długo przeciąga, 

co kosztuje nerwy i emocje mieszkańców. Pasjonaci strzelectwa, co widać po pismach, sami 

nie wiedzą na czym stoją, więc apeluję i proszę Pana, abyśmy w końcu zajęli się na poważnie 

tym tematem, a nie tylko o nim mówili i przedłużali to w czasie. Proszę pana i apeluję do pana 

o ustalenie jakiegoś terminu spotkania. 

Wójt – w najbliższym czasie ustalimy takie spotkanie przedstawicieli mieszkańców, czyli 

radnych, p. sołtys, przedstawicieli rady sołeckiej, jak również pasjonatów strzelectwa, na 

którym wspólnie spróbujemy dojść do porozumienia  

Radny Leszek Kasjaniuk poprosił o zamontowanie lustra na skrzyżowaniu w Bielczy od 

strony Borzęcina i Warysia, gdyż jest bardzo niewidoczny wyjazd od strony Borzęcina.  

Wójt – wystąpimy do Zarządu Dróg Powiatowych o zamontowanie takiego lustra.  

Radny Oliwier Hynek – p. wójcie liczę na to, że ustalanie terminu spotkania nie będzie trwało 

tak długo, jak ustalanie zebrania wiejskiego. 

Proszę o informację  w sprawie lampy na Biedaczu, która miała zaświecić 30 grudnia br., a 

dalej nie świeci.  

Wójt – w kwestii zebrania wiejskiego nie było żadnego problemu. Był ustalony termin, który 

wszystkim odpowiadał  i zebranie wiejskie się odbyło. W kwestii lampy na Biedaczu informuję, 

iż będziemy przystępować do programu Rozświetlamy Polskę i na pewno tam lampa zostanie 

wymieniona.  

Kierownik Inwestycji Kazimierz Sobota -  lampę można wymienić, ale czekamy na program  

„Rozświetlamy Polskę”, w ramach którego przewidziane są do wymiany wszystkie lampy na 

terenie Gminy Borzęcin. Sprawa jest opóźniona ze  względu na fakt, czy możemy wymienić 

wszystkie lampy na słupach Tauronu.  
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Radny Oliwier Hynek - (Ad Vocem)  z tego co ja się orientuję to nowa lampa jest już 

zamontowana, pozostaje tylko  kwestia uruchomienia  

Radna Anna  Choczyńska - chodzi o lampę nr 162, tam ma byś dodatkowy zasilacz, a środki 

na tą lampę zostały zabezpieczone z rady sołeckiej. To miało być do końca roku zrobione.  

Pan Sobota - tu jest nieporozumienie, bo mamy też uszkodzone lampy na Biedaczu. W tej 

chwili nie jestem w stanie odpowiedzieć na jakim etapie to jest, więc odpowiemy na piśmie.  

Radny Oliwier  Hynek – jak też poproszę o odpowiedź. 

Przewodniczący Rady - Szanowni Państwo, jesteśmy jeszcze w atmosferze świątecznej, 

dlatego chciałbym Państwu Radnym, Panu Wójtowi, Pani Skarbnik, wszystkim, którzy tutaj są 

zgromadzeni, w tej sali, pracownikom Gminy, a także naszym mieszkańcom, którzy oglądają 

nasze transmisje, żyją w naszej miejscowości, w naszej Gminie, życzyć wszystkiego dobrego, 

szczęśliwego, spokojnego Nowego Roku, żeby każdy stół, nie tylko samorządowy, ale też ten 

rodzinny, był powodem do tego, żeby się ze sobą dogadywać i wspierające się racje, żeby 

doprowadzały zawsze do konsensusu. Tego sobie i Państwu wszystkim życzę. 

Zdrowia, udanego Sylwestra, szczęśliwego Nowego roku. 

Wójt  - Drodzy Państwo, ze swej strony również życzę wszystkiego najlepszego w Nowym 

Roku i oczywiście wspólnej, owocnej współpracy między nami. To jest bardzo ważne dla nas,  

ważne przede wszystkim dla mieszkańców Gminy, bo myślę, że tylko w ten sposób możemy 

budować, budować naszą małą ojczyznę, budować Gminę Borzęcin.  

Protokoły odbytych komisji w zał.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Nr 9/24, z dnia 19.11.24, Nr 10/24 z dnia 

3.12.24 stanowi zał.nr 21-22 do protokołu.  

Komisja Oświaty, Kultury Spraw Socjalnych Rady Gminy Nr 8/24 z  dnia 02.12.2024 

stanowi zał. Nr 23 do protokołu.  

Komisja Rewizyjna, Prawa, Rolnictwa i Oświaty -protokół Nr 9/24 z dnia 23.12.24 stanowi zał. 

Nr 24 do protokołu. 

Komisja Rewizyjna Nr 7/2024 z dnia 4 grudnia 2024 zał. nr 25 do protokołu.  

Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Zaopatrzenia Rady Gminy Nr 8/24 i Nr 

9/24  z dnia  9 i 13 grudnia, stanowi zał. Nr 26-27 do protokołu. 

Komisja Prawa i Porządku Publicznego Rady Gminy Nr 7/24 z dnia 13 listopada 2024r, 

stanowi zał. Nr 28 do protokołu. 

 

Ad 9. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Marek 

Kossoń zamknął VII sesję Rady Gminy.  

 

 

 

Protokolant:                                                                             Przewodniczący Rady 

 Anna Czuj                                                                                    Marek Kossoń           


